
Vi holdte, søndag den 25. januar,   
generalforsamling i vores lille klub, 
og det var dejligt at se så mange 
fremmødte.  Efter 18 lange og fanta-
stiske år, er Anette Rishede stoppet 
som formand for bestyrelsen, tusind 
tak for de mange gode år. Heldigvis 
er nye friske kræfter sprunget til 
og vores nye formand er nu Doris 
Toft Jensen. Formandsposten var 
dog ikke den eneste der blev skiftet, 
også et par af medlemmerne ville ud 
af bestyrelsen, her har vi i stedet 
fået Heidi Plaetner og Marlene Sø-
rensen. Hele den nye bestyrelse vil i 
kunne se på tavlen inden for porten i 
ridehallen, fra marts måned.  

Ud over bestyrelsesposter, blev 
regnskabet fra 2014 godkendt, des-
værre med et underskud. Det håber 
vi vil blive bedre i 2015. Hele vores 
økonomi, afhænger af vores arrange-
menter og at der bliver bakket op 
omkring det. Så kom og støt klubben, 
når der bliver holdt noget. :) 

Som et lille plaster på vores   

underskud, blev der ved afstemning 
besluttet at det årlige kontingent, 
skal stige med 50 kr. med virkning 
fra 2015. 

Der blev desuden snakket om, at vo-
res hjemmeside skal opdateres en 
smule og at vi skal have lavet et po-
kalskab til rytterstuen, så alle kan se 
vores fine pokaler. 

Sidst, men bestemt ikke mindst, blev 
der uddelt klubmesterskaber og ven-
skabspokalen blev ført videre.     
Heidi og Emma Plaetner blev klubme-
stre på hest og pony for private og 
desværre var der ingen på elevhe-
stene, da der ikke var meldt nogen 
resultater ind på dem. Så en opfor-
dring til alle der rider stævner på 
elevhestene, smid jeres resultater i 
postkassen i ridehallen. :)
Venskabspokalen gik i år til Camilla 
Leth, fordi hun altid er så hjælpsom 
og så er hun rigtig sød til at låne os 
hendes søde pony Amigo. 

Tillykke til jer alle. :)      

    

Nyt fra klubben—Generalforsamling 



   Husk  

og ”like” 

os på 

HERSLEV 

RIDEKLUB 

En klub for 

ALLE! 

Nyt i stalden. 

Som I næsten alle ved, kunne Lucky desværre ikke 

bruges som elevhest mere.  Hun havde fået dårlig 

ryg og havde rigtig ondt, hvilket gjorde at hun hal-

tede. Vi sagde onsdag den 4. februar farvel til Lucky 

og sendte hende på de evige græsmarker. Hun var 

en fantastisk lille hest, som vi vil savne rigtig meget. 

Hun kunne godt virke lidt sur i stalden, men det 

var bare et skjul for hendes entusiasme for mad, for 

hvis der var noget hun var, var det mad-glad.      

Hun har været en fantastisk elevhest i mange år og 

vi finder ikke en, så unik som hende. 

R.I.P Lucky 4-2-15  

Men som I nok også har opdaget, har vi fået en ny 

fin elevhest. En smuk DV– blanding på 12 år. Hun 

hedder Shakira og har næsten allerede overtaget 

alle Luckys ryttere.  Hun er en stor hest, med noget 

mere fylde under sig end Lucky havde, men med 

voksne elever, kræver der fylde på hesten. Vi glæ-

der os rigtig meget til at hun er faldet helt til ro her 

og føler at det er hendes hjem.                                        

Rigtig hjertelig velkommen til Shakira.  

TILBUD I KØKKENET 

Pizza på 2 min   20 kr. 

Toast -Alm eller Cowboy  10 kr. 

Dåse sodavand   5 kr. 

½ l. Sodavand    10 kr. 

1 kop kaffe, the eller varm kakao 5 kr. 

Juice –Æble eller appelsin  6 kr. 

Chips      6 kr. 

Og selvfølgelig al verdens slik til den søde tand. 

     Find en person med nøgle og køb dig fattig.  

Søndag den 15 februar kl 14-16 

Juniorudvalget holder et brag af en 
fastelavn, hvor katten skal slås af 

tønden. 

Der vil være præmie til den bedst 
udklædte og alle tilmeldte får en 

godtepose.  

Fastelavnsboller, kaffe og saftevand, 
kan købes i køkkenet 

Hele herligheden koster kun 25 kr. 

Skriv jer på sedlen og få en sjov dag. 
Alle er velkommen, både familie,  

venner og bekendte. :) 



 

   

KOMMENDE AKTIVITETER 

15 februar: Fastelavn 

27 februar: Info dag for fredagsryt-
tere og forældrene 

14 Marts: Partdag, for alle der har 
part på en af hestene 

Ikke fastsat dato: Dameridning 

Ikke fastsat dato: Ministævne 

30 April: Oprydningsdag 

7 Juni: Indsamlingsdag for diabetes-
foreningen, 15% går til klubben 

13-14 Juni: D-stævne 
 
Hold øje med opslag i ridehallen 
eller stalden, der står alt info om de 
forskellige aktiviteter.  

Da vi oplever stor nysgerrighed om-

kring klubben, har vi valgt at lave en 

info-dag. 

Det sker fredag den 27 februar. 

Et par stykker fra bestyrelsen, inklusiv 

den nye formand, vil være til stede, 

hvor de vil svare på alverdens spørgs-

mål om hestene og klubben. 

Der vil være kaffe og kage i rytterstuen     

mellem kl. 15.30 og 18.00 :) 

Info-dag 

Parter søges! 

Ikke alle vores fine elevheste har en 

part og det vil de rigtig gerne.  

Ude på hver boks, kan I se hvem der 

mangler og hvem der har.  

Hvis du skulle være interesseret i at få 

part på en af hestene, kan du tage 

kontakt til Formanden. 

Man kan fx have part hver lørdag eller 

bare hver anden lørdag. 

Prisen er fra 100 kr. 

Hestene vil gerne på fold 

Alle i klubben er meget interesseret i at,        

hestene kommer på fold hver dag.   

Inklusiv vores ridelærer. 

Derfor har Mette Mie udlovet en enetime    

(30 min), til en af dem som lukker hestene ud 

mere end 10 gange på en måned.  

Det bliver regnet sammen ved at man krydser 

sig af på de nye sedler, og et kryds er = 1 gang. 

Der bliver trukket lod blandt alle dem, der er 

over 10 gange.  

Alt dette kan du læse meget mere om, på sed-

len der hænger i stalden og i ridehallen. 

Vil du gerne hjælpe med at lukke heste ud, 

men er i tvivl om et eller andet, så er du vel-

kommen til at tage fat i en fra bestyrelsen eller 

Mette Mie.  

De vil alle hellere end gerne hjælpe :) 

Julemanden blev fundet 

endnu engang, sidste år. 

Tak til alle der deltog. :) 


